
BR.0002.32.2017.KR

RADA MIASTA GRAJEWO
VII Kadencja
2014 – 2018

PROTOKÓŁ NR XXXII/17

Z OBRAD XXXII ZWYCZAJNEJ SESJI

RADY MIASTA GRAJEWO

Grajewo, luty 2017 r.

1/18



PROTOKÓŁ NR XXXII/17
z  obrad  XXXII  zwyczajnej  Sesji  Rady  Miasta  Grajewo,  która  odbyła  się  w  dniu
22 lutego 2017 roku w sali  konferencyjnej  Urzędu Miasta  Grajewo pod przewodnictwem pani
Haliny Muryjas-Rząsy – Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo.

Stan liczbowy radnych – 21

Radnych obecnych na Sesji – 21

Sesję rozpoczęto o godz. 15.30

Sesję zakończono o godz. 18.45

Sesja nagrywana w wersji audio-video

Radni obecni na Sesji RM:
1. Babul Tomasz
2. Boć Edward
3. Cebeliński Tomasz
4. Chełmińska Scholastyka
5. Chiliński Ryszard
6. Chrzanowska-Karwowska Aneta
7. Dembiński Wiesław
8. Fadrowski Zbigniew
9. Fidura Jerzy
10. Formejster Wojciech
11. Grabowska Wioleta
12. Maleszewski Wojciech
13. Mścichowski Andrzej
14. Muryjas-Rząsa Halina
15. Niewiarowski Andrzej
16. Opara Anna
17. Paszkowski Tomasz
18. Podlaski Kazimierz
19. Purwin Daniel
20. Stefańska Monika
21. Stuchła Marcin
/Lista obecności stanowi Załącznik nr 1 do Protokołu/
W obradach uczestniczyły inne osoby zgodnie z Listą obecności, która stanowi  Załącznik nr 2
do Protokołu.
Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad XXXII Sesji Rady Miasta i stwierdzenie prawomocności.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Zapytania i interpelacje radnych.
4. Sprawozdanie  Burmistrza  Miasta  z  działalności  międzysesyjnej  oraz  informacje

z realizacji uchwał.
5. Realizacja  zadań  z  zakresu  wspierania  rodziny  i  systemu  pieczy  zastępczej  –

sprawozdanie za 2016r., w tym funkcjonowanie Programu 500+.
6. Ocena funkcjonowania CIS w 2016 r. i perspektywy rozwoju w 2017 r. 
7. Informacja  na  temat  komunalnych  lokali  użytkowych  –  sprzedaż,  najem,  zaległości

czynszowe.
8. Informacja o nieruchomościach gruntowych przeznaczonych do sprzedaży w 2017 r., w

tym w ramach  SSSE Podstrefa Grajewo.
9. Analiza zaległości podatkowych za 2016 r. 
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10. Sprawozdanie z analizy średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach
awansu zawodowego za rok 2016 r. 

11. Działalność instytucji kultury w mieście w aspekcie zaspokajania potrzeb mieszkańców:
a) Grajewskiego Centrum Kultury – sprawozdanie za rok 2016, oferta na rok 2017;
b) Miejskiej  Biblioteki  Publicznej,  w tym Oddziału  dla  Dzieci  w 2016 r.  -  budżet,

kadra, księgozbiór, zamierzenia na 2017 r.
12. Oferta sportowo-rekreacyjna dla mieszkańców miasta na rok 2017 w oparciu o wnioski

z działalności MOSiR w roku 2016.
13. Koncepcja działań Miasta w świetle nowej perspektywy finansowej Unii Europejskiej na

lata 2014-2020.
14. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnych  umów  dzierżawy  i  najmu
z dotychczasowymi dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas
oznaczony do 3 lat;

b) przeprowadzenia z mieszkańcami ulic: M. Buczka, H. Sawickiej i 23-go Stycznia
w mieście Grajewo konsultacji dotyczących zmiany nazw tych ulic;

c) projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i klas dotyczących gimnazjów do
nowego ustroju szkolnego;

d) określenia kryteriów, dokumentów potwierdzających ich spełnianie oraz przyznania
liczby  punktów  poszczególnym  kryteriom  obowiązującym  na  drugim  etapie
postępowania  rekrutacyjnego  i  w  postępowaniu  uzupełniającym  do  przedszkoli
publicznych  i  oddziałów  przedszkolnych  w  szkołach  podstawowych  na  terenie
miasta Grajewo;

e) określenia  kryteriów  obowiązujących  w  postępowaniu  rekrutacyjnym
i  postępowaniu  uzupełniającym  do  klas  pierwszych  szkół  podstawowych
prowadzonych przez miasto Grajewo dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem
oraz  określenia  dokumentów  niezbędnych  do  potwierdzania  tych  kryteriów
i przyznania poszczególnym kryteriom liczby punktów;

f) zatwierdzenia  taryf  dla  zbiorowego  zaopatrzenia  w  wodę  i  zbiorowego
odprowadzenia ścieków na terenie  miasta  Grajewo na okres  od 01.04.2017 r.  do
31.03.2018 r.;

g) ustalenia  stawki  dotacji  przedmiotowej  udzielanej  Centrum Integracji  Społecznej
w Grajewie w 2017 r.;

h) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2027;
i) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok.

15. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli Żłobka Miejskiego w Grajewie. 
16. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski.
17. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z działalności międzysesyjnej. 
18. Przyjęcie protokołu z XXXI Sesji Rady Miasta.
19. Wolne wnioski i informacje.
20. Zamknięcie XXXII Sesji Rady Miasta.

ad 1
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Dokonała  otwarcia  XXXII  zwyczajnej  Sesji  Rady  Miasta  Grajewo,  wypowiadając  zdanie:
„Otwieram  XXXII  zwyczajną  Sesję  Rady  Miasta  Grajewo”.  Na  podstawie  listy  obecności
stwierdziła, że na 21 radnych w obradach aktualnie bierze udział 21 radnych, co stanowi kworum
i wystarczy do podjęcia prawomocnych uchwał. 

ad 2
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Przedstawiła porządek obrad XXXI zwyczajnej Sesji Rady Miasta, który stanowi Załącznik nr 3
do Protokołu. Poinformowała, że na jej ręce wpłynął wniosek o zmianę porządku obrad polegającą
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na wprowadzeniu projektu uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Przeciwdziałania
Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2017 - 2020 /Załącznik nr
4 do Protokołu/. Zaproponowała, by był to nowy punkt 14j. Poddała wniosek pod głosowanie.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie wprowadziła do porządku obrad nowy
punkt 14j w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2017 - 2020.
Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła decyzję o wprowadzeniu
do porządku obrad nowego punktu 14j.
Wobec  braku  innych  wniosków  stwierdziła,  że  porządek  obrad  będzie  realizowany
z wprowadzonymi zmianami w następującym kształcie:

1. Otwarcie obrad XXXII Sesji Rady Miasta i stwierdzenie prawomocności.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Zapytania i interpelacje radnych.
4. Sprawozdanie  Burmistrza  Miasta  z  działalności  międzysesyjnej  oraz  informacje

z realizacji uchwał.
5. Realizacja  zadań  z  zakresu  wspierania  rodziny  i  systemu  pieczy  zastępczej  –

sprawozdanie za 2016r., w tym funkcjonowanie Programu 500+.
6. Ocena funkcjonowania CIS w 2016 r. i perspektywy rozwoju w 2017 r. 
7. Informacja  na  temat  komunalnych  lokali  użytkowych  –  sprzedaż,  najem,  zaległości

czynszowe.
8. Informacja o nieruchomościach gruntowych przeznaczonych do sprzedaży w 2017 r.,

w tym w ramach  SSSE Podstrefa Grajewo.
9. Analiza zaległości podatkowych za 2016 r. 
10. Sprawozdanie z analizy średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach

awansu zawodowego za rok 2016 r. 
11. Działalność instytucji kultury w mieście w aspekcie zaspokajania potrzeb mieszkańców:

a) Grajewskiego Centrum Kultury – sprawozdanie za rok 2016, oferta na rok 2017;
b) Miejskiej  Biblioteki  Publicznej,  w tym Oddziału  dla  Dzieci  w 2016 r.  -  budżet,

kadra, księgozbiór, zamierzenia na 2017 r.
12. Oferta sportowo-rekreacyjna dla mieszkańców miasta na rok 2017 w oparciu o wnioski

z działalności MOSiR w roku 2016.
13. Koncepcja działań Miasta w świetle nowej perspektywy finansowej Unii Europejskiej na

lata 2014-2020.
14. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnych  umów  dzierżawy  i  najmu
z dotychczasowymi dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas
oznaczony do 3 lat;

b) przeprowadzenia z mieszkańcami ulic: M. Buczka, H. Sawickiej i 23-go Stycznia
w mieście Grajewo konsultacji dotyczących zmiany nazw tych ulic;

c) projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i klas dotyczących gimnazjów do
nowego ustroju szkolnego;

d) określenia kryteriów, dokumentów potwierdzających ich spełnianie oraz przyznania
liczby  punktów  poszczególnym  kryteriom  obowiązującym  na  drugim  etapie
postępowania  rekrutacyjnego  i  w  postępowaniu  uzupełniającym  do  przedszkoli
publicznych  i  oddziałów  przedszkolnych  w  szkołach  podstawowych  na  terenie
miasta Grajewo;

e) określenia  kryteriów  obowiązujących  w  postępowaniu  rekrutacyjnym
i  postępowaniu  uzupełniającym  do  klas  pierwszych  szkół  podstawowych
prowadzonych przez miasto Grajewo dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem
oraz  określenia  dokumentów  niezbędnych  do  potwierdzania  tych  kryteriów
i przyznania poszczególnym kryteriom liczby punktów;
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f) zatwierdzenia  taryf  dla  zbiorowego  zaopatrzenia  w  wodę  i  zbiorowego
odprowadzenia ścieków na terenie  miasta  Grajewo na okres  od 01.04.2017 r.  do
31.03.2018 r.;

g) ustalenia  stawki  dotacji  przedmiotowej  udzielanej  Centrum Integracji  Społecznej
w Grajewie w 2017 r.;

h) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2027;
i) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok;
j) przyjęcia  Miejskiego  Programu Przeciwdziałania  Przemocy  w Rodzinie  oraz

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2017 - 2020.
15. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli Żłobka Miejskiego w Grajewie. 
16. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski.
17. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z działalności międzysesyjnej. 
18. Przyjęcie protokołu z XXXI Sesji Rady Miasta.
19. Wolne wnioski i informacje.
20. Zamknięcie XXXII Sesji Rady Miasta.

ad 3
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta   
Dokonała otwarcia punktu 3.: „Zapytania i interpelacje radnych”. Przedstawiła wykaz interpelacji
i wniosków złożonych przez radnych w okresie międzysesyjnym /Załącznik nr 5 do Protokołu/.
Pan Zbigniew Fadrowski – Radny Miasta
Zadał Burmistrzowi następujące pytania:

 Poruszył kwestię ustawienia pojemników na odpady segregowane we wspólnotach, które
nie podpisały umów na segregowanie odpadów. Dlaczego w tych wspólnotach mimo tego
tych pojemników nie ma?

 Zapytał o plan segregowania odpadów. W jakim stopniu miasto wywiązuje się z tego planu
i jakie są ewentualne kary za jego niewykonanie?

 Czy PSZOK mógłby odbierać papę?
Pan   Andrzej Mścichowski – Radny Miasta
Zadał Burmistrzowi następujące pytania:

 Dlaczego parking przy wejściu do hali MOSiR jest zamknięty?
 Dlaczego ludzie otrzymują rachunki za odbiór eternitu, który miał być odbierany za darmo?

Pani  Monika  Stefańska  –  Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu,  Zdrowia
i Rodziny
Czy teren  ul.  Leśnej  kończy się  przy znaku granicy miasta,  czy obejmuje  on  jeszcze  kawałek
piaszczystej drogi za znakiem?
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta   
W związku z brakiem innych zgłoszeń stwierdziła, że odpowiedzi zostaną udzielone w punkcie 16.
lub wcześniej, przy okazji omawiania spraw merytorycznie związanych z poruszanymi w pytaniach
tematami.

ad 4
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zgodnie z porządkiem obrad zwróciła się z prośbą do Burmistrza o przedstawienie sprawozdania
z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym.  Poinformowała,  że  w  dyspozycji  państwa  Radnych
są  informacje  na  temat  realizacji  uchwał  Rady Miasta  Grajewo,  które  zostały  podjęte  podczas
XXVII Sesji Rady Miasta, stąd też ich przedstawianie wydaje się zbędne  /Informacje stanowią
Załącznik nr 6 do Protokołu/.
Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta
Przedstawił sprawozdanie Burmistrza Miasta Grajewo z kierowania bieżącymi sprawami miasta
oraz z odbytych spotkań, wyjazdów służbowych, działań wielokierunkowych, tj. reprezentowania
miasta Grajewo na zewnątrz. Zilustrował prezentacją multimedialną informację z wyjazdu Radnych
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Miasta Grajewo oraz Burmistrza na wizytę studyjną do Ostrołęki w celu zapoznania się z bazą
sportową tego miasta. Przedstawił również sprawozdanie z podpisanych Zarządzeń Burmistrza jako
organu wykonawczego miasta w okresie od poprzedniej zwyczajnej sesji Rady Miasta, tj. od dnia
25 stycznia 2017 roku do dnia dzisiejszego /Sprawozdanie stanowi Załącznik nr 7 do Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Wobec  braku  pytań  zwróciła  się  do  Rady Miasta  o  przyjęcie  sprawozdania  Burmistrza  Miasta
z działalności międzysesyjnej oraz informacji z realizacji uchwał podjętych na XXVII Sesji Rady
Miasta – w drodze głosowania.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Burmistrza Miasta
z działalności międzysesyjnej, w tym z podpisanych zarządzeń w okresie międzysesyjnym,
tj. od dnia 25 stycznia 2017 roku do dnia dzisiejszego oraz informacje z realizacji uchwał

podjętych na XXVII Sesji Rady Miasta.
Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności
międzysesyjnej, w tym z podpisanych zarządzeń w okresie międzysesyjnym, tj. od dnia 25 stycznia
2017 roku do dnia dzisiejszego oraz informacje z realizacji uchwał podjętych na XXVII Sesji Rady
Miasta – przy 21 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. Podziękowała Panu Burmistrzowi
za przygotowanie i przedstawienie sprawozdania.

ad 5
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Otworzyła punkt dotyczący przyjęcia informacji z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny
i systemu pieczy zastępczej za 2016 r., w tym funkcjonowanie Programu 500+ /Załącznik nr 8 do
Protokołu/.  Zapytała,  czy  do  tego  materiału  są  jakieś  pytania  bądź  uwagi.  Wobec  ich  braku
zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji
Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie.
Pan  Andrzej  Niewiarowski  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Przestrzennej
i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  21  lutego  2017  r.  pozytywnie
zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 9 do Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informację z realizacji zadań
z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej za 2016 r., w tym funkcjonowanie

Programu 500+.
Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że  Rada  Miasta  jednogłośnie  przyjęła  informację  z  realizacji  zadań  z  zakresu
wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej za 2016 r., w tym funkcjonowanie Programu 500+ –
przy 21 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się.

ad 6
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Otworzyła punkt dotyczący oceny funkcjonowania CIS w 2016 r. i perspektyw rozwoju w 2017 r.
/Załącznik nr 10 do Protokołu/. Po przedstawieniu przez Kierownik CIS – Panią Izabelę Randzio
prezentacji multimedialnej zapytała, czy do tego materiału są jakieś pytania bądź uwagi. Wobec ich
braku  zwróciła  się  z  prośbą  do  przewodniczącego  wtorkowego  wspólnego  posiedzenia  stałych
Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie.
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Pan  Andrzej  Niewiarowski  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Przestrzennej
i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  21  lutego  2017  r.  pozytywnie
zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 9 do Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informację na temat
funkcjonowania CIS w 2016 r. i perspektyw rozwoju w 2017 r.

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że  Rada  Miasta  jednogłośnie  przyjęła  informację  na  temat  funkcjonowania
2016 r. i perspektyw rozwoju w 2017 r. – przy 21 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się.

ad 7
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Otworzyła  punkt  dotyczący  informacji  na  temat  komunalnych  lokali  użytkowych  –  sprzedaż,
najem, zaległości czynszowe /Załącznik nr 11 do Protokołu/. Zapytała, czy do tego materiału są
jakieś  pytania  bądź  uwagi.  Wobec  ich  braku  zwróciła  się  z  prośbą  do  przewodniczącego
wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii  w tej
sprawie.
Pan  Andrzej  Niewiarowski  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Przestrzennej
i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  21  lutego  2017  r.  pozytywnie
zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 9 do Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informację na temat komunalnych
lokali użytkowych – sprzedaż, najem, zaległości czynszowe.
Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że  Rada  Miasta  jednogłośnie  przyjęła  informację  na  temat  komunalnych  lokali
użytkowych  –  sprzedaż,  najem,  zaległości  czynszowe  –  przy  21  głosach  za,  0  przeciw  i  0
wstrzymujących się.

ad 8
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Otworzyła  punkt  dotyczący  informacji  o  nieruchomościach  gruntowych  przeznaczonych  do
sprzedaży w 2017 r., w tym w ramach  SSSE Podstrefa Grajewo /Załącznik nr 12 do Protokołu/.
Zapytała,  czy  do  tego  materiału  są  jakieś  pytania  bądź  uwagi.  Wobec  ich  braku  zwróciła  się
z prośbą do przewodniczącego wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta
o przedstawienie opinii w tej sprawie.
Pan  Andrzej  Niewiarowski  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Przestrzennej
i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  21  lutego  2017  r.  pozytywnie
zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 9 do Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informację o nieruchomościach
gruntowych przeznaczonych do sprzedaży w 2017 r., w tym w ramach  SSSE Podstrefa

Grajewo.
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Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że  Rada  Miasta  jednogłośnie  przyjęła  informację  o  nieruchomościach  gruntowych
przeznaczonych do sprzedaży w 2017 r., w tym w ramach  SSSE Podstrefa Grajewo – przy 21
głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się.

ad 9
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Otworzyła punkt dotyczący informacji na temat zaległości podatkowych za 2016 r. /Załącznik nr
13 do Protokołu/. Zapytała, czy do tego materiału są jakieś pytania bądź uwagi. Wobec ich braku
zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji
Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie.
Pan  Andrzej  Niewiarowski  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Przestrzennej
i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  21  lutego  2017  r.  pozytywnie
zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 9 do Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informację na temat zaległości
podatkowych za 2016 r.

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła informację na temat zaległości podatkowych za
2016 r. – przy 21 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się.

ad 10
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Otworzyła  punkt  dotyczący  sprawozdania  z  analizy  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na
poszczególnych stopniach awansu zawodowego za rok 2016 r.  /Załącznik nr 14 do Protokołu/.
Pani Julita Wiluk – Główny specjalista ds. oświaty
Przedstawiła przedmiotową informację – temat obudowała szerokim kontekstem merytorycznym.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zapytała,  czy  do  tego  materiału  są  jakieś  pytania  bądź  uwagi.  Wobec  ich  braku  zarządziła
głosowanie nad przyjęciem sprawozdania.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z analizy średnich
wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego za rok 2016 r.

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z analizy średnich wynagrodzeń
nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego za rok 2016 r. – przy 21 głosach za,
0 przeciw i 0 wstrzymujących się.

ad 11
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Otworzyła  punkt  dotyczący  działalności  instytucji  kultury  w  mieście  w  aspekcie  zaspokajania
potrzeb  mieszkańców.  Jako  pierwsze  pod uwagę  poddała  sprawozdanie  Grajewskiego  Centrum
Kultury za 2016 r. oraz plany na 2017 r.  /Załącznik nr 15 do Protokołu/. Zapytała, czy do tego
materiału  są  jakieś  pytania  bądź  uwagi.  Wobec  ich  braku  zwróciła  się  z  prośbą  do
przewodniczącego  wtorkowego  wspólnego  posiedzenia  stałych  Komisji  Rady  Miasta
o przedstawienie opinii w tej sprawie.
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Pan  Andrzej  Niewiarowski  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Przestrzennej
i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  21  lutego  2017  r.  pozytywnie
zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 9 do Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Grajewskiego
Centrum Kultury za 2016 r. oraz plany na 2017 r. 

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Grajewskiego Centrum Kultury za
2016 r. oraz plany na 2017 r.  – przy 21 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się.
Następnie pod dyskusję poddała sprawozdanie Miejskiej Biblioteki Publicznej, w tym Oddziału dla
Dzieci  za  2016  r.  -  budżet,  kadra,  księgozbiór,  zamierzenia  na  2017  r.  /Załącznik  nr  16  do
Protokołu/.  Zapytała,  czy  do  tego  materiału  są  jakieś  pytania  bądź  uwagi.  Wobec  ich  braku
zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji
Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie.
Pan  Andrzej  Niewiarowski  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Przestrzennej
i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  21  lutego  2017  r.  pozytywnie
zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 9 do Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Miejskiej Biblioteki
Publicznej, w tym Oddziału dla Dzieci za 2016 r. - budżet, kadra, księgozbiór, zamierzenia na

2017 r.
Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Miejskiej Biblioteki Publicznej,
w tym Oddziału dla Dzieci za 2016 r. - budżet, kadra, księgozbiór, zamierzenia na 2017 r. – przy 21
głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się.

ad 12
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Otworzyła  punkt  dotyczący oferty sportowo-rekreacyjnej  dla  mieszkańców miasta  na  rok  2017
w oparciu o wnioski z działalności MOSiR w roku 2016 /Załącznik nr 17 do Protokołu/. Zapytała,
czy do tego materiału są jakieś pytania bądź uwagi. Wobec ich braku zwróciła się z prośbą do
przewodniczącego  wtorkowego  wspólnego  posiedzenia  stałych  Komisji  Rady  Miasta
o przedstawienie opinii w tej sprawie.
Pan  Andrzej  Niewiarowski  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Przestrzennej
i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  21  lutego  2017  r.  pozytywnie
zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 9 do Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informację na temat oferty
sportowo-rekreacyjnej dla mieszkańców miasta na rok 2017 w oparciu o wnioski

z działalności MOSiR w roku 2016.
Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że  Rada  Miasta  jednogłośnie  przyjęła  informację  na  temat   oferty  sportowo-
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rekreacyjnej  dla  mieszkańców miasta  na rok 2017 w oparciu  o wnioski  z  działalności  MOSiR
w roku 2016 – przy 20 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się.

ad 13
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Otworzyła punkt dotyczący koncepcji działań Miasta w świetle nowej perspektywy finansowej Unii
Europejskiej na lata 2014-2020 /Załącznik nr 18 do Protokołu/. Zapytała, czy do tego materiału są
jakieś  pytania  bądź  uwagi.  Wobec  ich  braku  zwróciła  się  z  prośbą  do  przewodniczącego
wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii  w tej
sprawie.
Pan  Andrzej  Niewiarowski  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Przestrzennej
i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  21  lutego  2017  r.  pozytywnie
zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 9 do Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła koncepcję działań Miasta w świetle
nowej perspektywy finansowej Unii Europejskiej na lata 2014-2020.

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że  Rada  Miasta  jednogłośnie  przyjęła  koncepcję  działań  Miasta  w  świetle  nowej
perspektywy finansowej Unii Europejskiej na lata 2014-2020 – przy 20 głosach za, 0 przeciw i 0
wstrzymujących się.
Następnie zarządziła przerwę w obradach od godz.  17.00. Wznowienie XXXII Sesji Rady Miasta
nastąpiło o godz. 17.15.

ad 14
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Dokonała otwarcia punktu 9. porządku obrad, dotyczącego podjęcia pakietu uchwał.

ad 14a
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Procedurze  uchwałodawczej  poddała  projekt  uchwały w sprawie  wyrażenia  zgody na  zawarcie
kolejnych  umów  dzierżawy i  najmu  z  dotychczasowymi  dzierżawcami  i  najemcami  mającymi
umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi
lub wnioski.
Pan Zbigniew Fadrowski – Radny Miasta
Zwrócił się z prośbą o zrównanie cen najmu i dzierżawy do cen rynkowych.
Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta
Powiedział, że zwróci uwagę na ten aspekt sprawy.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji
Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie.
Pan  Andrzej  Niewiarowski  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Przestrzennej
i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  21  lutego  2017  r.  pozytywnie
zaopiniowały  przedmiotowy  projekt  uchwały  /Opinia  Komisji  stanowi  Załącznik  nr  9  do
Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXII/251/17
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w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z dotychczasowymi
dzierżawcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat.

Głosowanie:  21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXII/251/17 w sprawie wyrażenia
zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z dotychczasowymi dzierżawcami mającymi umowy
zawarte na czas oznaczony do 3 lat  /Uchwała stanowi Załącznik nr 19 do Protokołu/ przy 21
głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

ad 14b
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia z mieszkańcami
ulic: M. Buczka, H. Sawickiej i 23-go Stycznia w mieście Grajewo konsultacji dotyczących zmiany
nazw tych ulic. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi. Wobec ich braku zwróciła
się  z  prośbą  do  przewodniczącego  wtorkowego  wspólnego  posiedzenia  stałych  Komisji  Rady
Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie.
Pan  Andrzej  Niewiarowski  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Przestrzennej
i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  21  lutego  2017  r.  pozytywnie
zaopiniowały  przedmiotowy  projekt  uchwały  /Opinia  Komisji  stanowi  Załącznik  nr  9  do
Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXII/252/17
w sprawie przeprowadzenia z mieszkańcami ulic: M. Buczka, H. Sawickiej i 23-go Stycznia

w mieście Grajewo konsultacji dotyczących zmiany nazw tych ulic.
Głosowanie:  21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że  Rada  Miasta  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  XXXII/252/17  w  sprawie
przeprowadzenia  z  mieszkańcami  ulic:  M.  Buczka,  H.  Sawickiej  i  23-go  Stycznia  w  mieście
Grajewo konsultacji dotyczących zmiany nazw tych ulic  /Uchwała stanowi Załącznik nr 20 do
Protokołu/ przy 21 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

ad 14c
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół
podstawowych i  klas dotychczasowych gimnazjów do nowego ustroju szkolnego.  Zapytała,  czy
w  przedmiotowej  sprawie  są  jakieś  uwagi.  Wobec  ich  braku  zwróciła  się  z  prośbą  do
przewodniczącego  wtorkowego  wspólnego  posiedzenia  stałych  Komisji  Rady  Miasta
o przedstawienie opinii w tej sprawie.
Pan  Andrzej  Niewiarowski  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Przestrzennej
i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  21  lutego  2017  r.  pozytywnie
zaopiniowały  przedmiotowy  projekt  uchwały  /Opinia  Komisji  stanowi  Załącznik  nr  9  do
Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXII/253/17
w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i klas dotychczasowych

gimnazjów do nowego ustroju szkolnego.
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Głosowanie:  21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXII/253/17 w sprawie projektu
dostosowania sieci  szkół  podstawowych i  klas dotychczasowych gimnazjów do nowego ustroju
szkolnego  /Uchwała stanowi Załącznik nr 21 do Protokołu/ przy 21 głosach za, 0 przeciw, 0
wstrzymujących się.

ad 14d
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów, dokumentów
potwierdzających  ich  spełnianie  oraz  przyznania  liczby  punktów  poszczególnym  kryteriom
obowiązującym na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego i w postępowaniu uzupełniającym
do  przedszkoli  publicznych  i  oddziałów  przedszkolnych  w  szkołach  podstawowych  na  terenie
miasta Grajewo. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi. Wobec ich braku zwróciła
się  z  prośbą  do  przewodniczącego  wtorkowego  wspólnego  posiedzenia  stałych  Komisji  Rady
Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie.
Pan  Andrzej  Niewiarowski  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Przestrzennej
i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  21  lutego  2017  r.  pozytywnie
zaopiniowały  przedmiotowy  projekt  uchwały  /Opinia  Komisji  stanowi  Załącznik  nr  9  do
Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXII/254/17
w sprawie określenia kryteriów, dokumentów potwierdzających ich spełnianie oraz

przyznania liczby punktów poszczególnym kryteriom obowiązującym na drugim etapie
postępowania rekrutacyjnego i w postępowaniu uzupełniającym do przedszkoli publicznych

i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych na terenie miasta Grajewo.
Głosowanie:  21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXII/254/17 w sprawie określenia
kryteriów,  dokumentów  potwierdzających  ich  spełnianie  oraz  przyznania  liczby  punktów
poszczególnym  kryteriom  obowiązującym  na  drugim  etapie  postępowania  rekrutacyjnego  i  w
postępowaniu uzupełniającym do przedszkoli publicznych i oddziałów przedszkolnych w szkołach
podstawowych na terenie miasta Grajewo /Uchwała stanowi Załącznik nr 22 do Protokołu/ przy
21 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

ad 14e
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Procedurze  uchwałodawczej  poddała  projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  kryteriów
obowiązujących  w  postępowaniu  rekrutacyjnym  i  postępowaniu  uzupełniającym  do  klas
pierwszych  szkół  podstawowych  prowadzonych  przez  miasto  Grajewo  dla  kandydatów
zamieszkałych poza obwodem oraz określenia  dokumentów niezbędnych do potwierdzania tych
kryteriów i przyznania poszczególnym kryteriom liczby punktów. Zapytała, czy w przedmiotowej
sprawie są jakieś uwagi. Wobec ich braku zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wtorkowego
wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie.
Pan  Andrzej  Niewiarowski  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Przestrzennej
i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  21  lutego  2017  r.  pozytywnie
zaopiniowały  przedmiotowy  projekt  uchwały  /Opinia  Komisji  stanowi  Załącznik  nr  9  do
Protokołu/.
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Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXII/255/17
w sprawie określenia kryteriów obowiązujących w postępowaniu rekrutacyjnym

i postępowaniu uzupełniającym do klas pierwszych szkół podstawowych prowadzonych przez
miasto Grajewo dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem oraz określenia dokumentów
niezbędnych do potwierdzania tych kryteriów i przyznania poszczególnym kryteriom liczby

punktów.
Głosowanie:  21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXII/255/17 w sprawie określenia
kryteriów obowiązujących w postępowaniu rekrutacyjnym i postępowaniu uzupełniającym do klas
pierwszych  szkół  podstawowych  prowadzonych  przez  miasto  Grajewo  dla  kandydatów
zamieszkałych poza obwodem oraz określenia  dokumentów niezbędnych do potwierdzania tych
kryteriów i przyznania poszczególnym kryteriom liczby punktów /Uchwała stanowi Załącznik nr
23 do Protokołu/ przy 21 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

ad 14f
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Procedurze  uchwałodawczej  poddała  projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  taryf  dla
zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków na terenie miasta Grajewo
na okres od 01.04.2017 r. do 31.03.2018 r. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi.
Wobec ich braku zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wtorkowego wspólnego posiedzenia
stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie.
Pan  Andrzej  Niewiarowski  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Przestrzennej
i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  21  lutego  2017  r.  pozytywnie
zaopiniowały  przedmiotowy  projekt  uchwały  /Opinia  Komisji  stanowi  Załącznik  nr  9  do
Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXII/256/17
w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego

odprowadzenia ścieków na terenie miasta Grajewo na okres od 01.04.2017 r. do 31.03.2018 r.
Głosowanie:  21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że  Rada  Miasta  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  XXXII/256/17  w  sprawie
zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków na
terenie miasta Grajewo na okres od 01.04.2017 r. do 31.03.2018 r. /Uchwała stanowi Załącznik nr
24 do Protokołu/ przy 21 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

ad 14g
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Procedurze  uchwałodawczej  poddała  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  stawki  dotacji
przedmiotowej  udzielanej  Centrum Integracji  Społecznej  w  Grajewie  w  2017  r.  Zapytała,  czy
w  przedmiotowej  sprawie  są  jakieś  uwagi.  Wobec  ich  braku  zwróciła  się  z  prośbą  do
przewodniczącego  wtorkowego  wspólnego  posiedzenia  stałych  Komisji  Rady  Miasta
o przedstawienie opinii w tej sprawie.
Pan  Andrzej  Niewiarowski  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Przestrzennej
i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego
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Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  21  lutego  2017  r.  pozytywnie
zaopiniowały  przedmiotowy  projekt  uchwały  /Opinia  Komisji  stanowi  Załącznik  nr  9  do
Protokołu/.

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXII/257/17
w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej udzielanej Centrum Integracji Społecznej

w Grajewie w 2017 r.
Głosowanie:  21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXII/257/17 w sprawie ustalenia
stawki  dotacji  przedmiotowej  udzielanej  Centrum Integracji  Społecznej  w  Grajewie  w 2017  r.
/Uchwała  stanowi  Załącznik  nr  25  do  Protokołu/ przy  21  głosach  za,  0  przeciw,
0 wstrzymujących się.

ad 14h
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie
Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2027. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś
uwagi.  Wobec  ich  braku  zwróciła  się  z  prośbą  do  przewodniczącego  wtorkowego  wspólnego
posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie.
Pan  Andrzej  Niewiarowski  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Przestrzennej
i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  21  lutego  2017  r.  pozytywnie
zaopiniowały  przedmiotowy  projekt  uchwały  /Opinia  Komisji  stanowi  Załącznik  nr  9  do
Protokołu/.

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXII/258/17
w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2027.

Głosowanie:  21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że  Rada Miasta  jednogłośnie podjęła  Uchwałę Nr XXXII/258/17 w sprawie zmian
w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  miasta  Grajewo na  lata  2017 –  2027  /Uchwała  stanowi
Załącznik nr 26 do Protokołu/ przy 21 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

ad 14i
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo
na 2017 rok. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi. Wobec ich braku zwróciła się
z prośbą do przewodniczącego wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta
o przedstawienie opinii w tej sprawie.
Pan  Andrzej  Niewiarowski  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Przestrzennej
i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  21  lutego  2017  r.  pozytywnie
zaopiniowały  przedmiotowy  projekt  uchwały  /Opinia  Komisji  stanowi  Załącznik  nr  9  do
Protokołu/.
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Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXII/259/17
w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo na  2017rok.

Głosowanie:  21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że  Rada Miasta  jednogłośnie podjęła  Uchwałę Nr XXXII/259/17 w sprawie zmian
w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok /Uchwała stanowi Załącznik nr 27 do Protokołu/ przy
21 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

ad 14j
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2017 -
2020.  Zapytała,  czy  w przedmiotowej  sprawie  są  jakieś  uwagi.  Wobec  ich  braku  zwróciła  się
z prośbą do przewodniczącego wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta
o przedstawienie opinii w tej sprawie.
Pan  Andrzej  Niewiarowski  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Przestrzennej
i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  21  lutego  2017  r.  pozytywnie
zaopiniowały  przedmiotowy  projekt  uchwały  /Opinia  Komisji  stanowi  Załącznik  nr  9  do
Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXII/260/17
w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2017 - 2020.
Głosowanie:  21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXII/260/17 w sprawie przyjęcia
Miejskiego  Programu  Przeciwdziałania  Przemocy  w  Rodzinie  oraz  Ochrony  Ofiar  Przemocy
w Rodzinie na lata 2017 - 2020 /Uchwała stanowi Załącznik nr 28 do Protokołu/ przy 21 głosach
za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

ad 15
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zgodnie z  porządkiem otworzyła punkt  dotyczący sprawozdania Komisji  Rewizyjnej  z  kontroli
Żłobka Miejskiego w Grajewie.
Pani Wioleta Grabowska – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej
Przedstawiła  wyniki  kontroli  przeprowadzonej  przez  Komisję  Rewizyjną  w  Żłobku  Miejskim
w Grajewie w zakresie jego działalności statutowej.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Wobec  braku  zgłoszeń  do  dyskusji  zarządziła  głosowanie  nad  przyjęciem  przedmiotowego
sprawozdania.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z kontroli
przeprowadzonej w Żłobku Miejskim w Grajewie w zakresie jego działalności statutowej

przez Komisję Rewizyjną (Protokół Komisji Rewizyjnej nr 33/2016).
Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się
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Stwierdziła,  że  Rada  Miasta  przyjęła  sprawozdanie  z  kontroli  przeprowadzonej  przez  Komisję
Rewizyjną  w  Żłobku  Miejskim  w  Grajewie  w  zakresie  jego  działalności  statutowej  (Protokół
Komisji Rewizyjnej nr 33/2016), przy 21 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

ad 16
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Otworzyła  punkt  dotyczący  odpowiedzi  na  interpelacje,  zapytania  i  wnioski,  zgłoszone
przez  Państwa  Radnych  w  punkcie  3.  Następnie  zwróciła  się  do  Burmistrza  o  udzielenie
odpowiedzi na zadane pytania bądź wskazanie osoby, która tej odpowiedzi udzieli.
Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta
O  odpowiedzi  na  pytania  pana  Zbigniewa  Fadrowskiego  zwrócił  się  do  pana  Bogdana
Wojsławowicza.
Pan Bogdan Wojsławowicz – Naczelnik WGK
Odp. na pytanie pana Zbigniewa Fadrowskiego dotyczące pojemników na odpady segregowane we
wspólnotach, które nie mają na to umów
Powiedział, że Urząd pytał zarządców nieruchomości o liczbę miejsc, w których takie pojemniki na
odpady  segregowane  chcieliby  ustawić.  Takie  wnioski  zostały  wpisane  do  przetargu  wraz
z  przewidzianą  rezerwą.  Selektywna  zbiórka  odpadów  deklarowana  jest  przez  wspólnoty
w deklaracjach,  a  nie  umowach.  Dodał,  że  jeśli  będzie taka potrzeba,  to  w najbliższym czasie
udostępni  bardziej  szczegółowe  informacje,  gdyż  obecnie  nie  ma  dostępu  do  odpowiednich
dokumentów.
Odp.  na  pytanie  pana  Zbigniewa  Fadrowskiego  dotyczące  wykonania  planu  segregowania
odpadów
Przedstawił wartości wskaźników wykonania planu segregacji odpadów w stosunku do odpadów
zmieszanych  na  lata  2015  –  2020.  Dodał,  że  miasto  nie  ma  problemów  z  osiąganiem  tych
wskaźników.  Poinformował,  że  do  końca  marca  Rada  Miasta  otrzyma  szczegółową  analizę
dokumentów w tej materii.
Odp. na pytanie pana Zbigniewa Fadrowskiego dotyczące odbioru papy
Powiedział, że papa nie jest odpadem komunalnym i my nie możemy zajmować się jej odbiorem.
Otrzymanie zezwolenia na taką działalność od marszałka województwa to duże koszty i nie jest to
zadanie samorządu.
Pan Zbigniew Fadrowski – Radny Miasta
Powiedział, że z problemem papy trzeba coś zrobić, bo środowisko jest najważniejsze. Odnośnie
pojemników do selektywnej zbiórki odpadów stwierdził,  że warto byłoby postawić je przy tych
wspólnotach, które mają umowy jedynie na odbiór odpadów zmieszanych.
Pan Bogdan Wojsławowicz – Naczelnik WGK
Po raz kolejny powiedział, że nie ma umów, a są deklaracje. Dodał, że musi być zgoda wspólnoty
na ustawienie pojemników oraz wyznaczone do tego odpowiednie, utwardzone miejsce.
Pan Zbigniew Fadrowski – Radny Miasta
Zwrócił się z prośbą, by na pasie zieleni między ul. Targową a ul. Wiktorowo ułożyć polbruk na
przejściu.
Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta
Powiedział, że tym tematem zajmiemy się na roboczo.
Pan Ryszard Chiliński – Zastępca Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej
Powiedział,  że  za pojemniki na odpady trzeba płacić.  Dodał,  że  od lipca tego roku będą nowe
pojemniki na odpady segregowane.
Pan Bogdan Wojsławowicz – Naczelnik WGK
Powiedział, że od 1 lipca 2017 r. wejdą w życie nowe obowiązki dla gmin w zakresie pojemników
na selektywną zbiórkę odpadów – przepisy określają ich kolory i napisy, które na nich się pojawią.
Dodał, że będą też specjalne pojemniki na bioodpady.
Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta
Odp. na pytanie pana Andrzeja Mścichowskiego dotyczące rachunków za odbiór eternitu
O odpowiedź zwrócił się do pana Bogdana Wojsławowicza.

16/18



Pan Bogdan Wojsławowicz – Naczelnik WGK
Powiedział, że Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska w Białymstoku dofinansowuje odbiór
eternitu  w  wysokości  35  –  100%.  Miasto  oddało  do  utylizacji  dużo  więcej  eternitu  niż
zadeklarowało ,stąd też 75% kosztów pokrył  Wojewódzki  Fundusz Ochrony Środowiska,a  25%
zostało do pokrycia przez właścicieli odpadów.
Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta
Odp. na pytanie pana Andrzeja Mścichowskiego dotyczące parkingu przy wejściu do hali MOSiR
Powiedział, że parking został zamknięty na prośbę rodziców dzieci, które uczęszczają do oddziału
przedszkolnego przy SP nr 2.
Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta
Odp. na pytanie pani Moniki Stefańskiej dotyczące remontu ul. Leśnej
Powiedział, że nawierzchnia ul. Leśnej zostanie położona do granicy administracyjnej miasta.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta   
Wobec braku innych zgłoszeń uznała ten punkt porządku obrad za zrealizowany.

ad 17
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Wypełniając porządek obrad, przedstawiła sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo
z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym  /Sprawozdanie  stanowi  Załącznik  nr  29
do Protokołu/w zakresie:

 organizowania i przewodniczenia pracom Rady Miasta;
 kontaktu z mieszkańcami Grajewa;
 reprezentowania Rady Miasta na zewnątrz.

Następnie zwróciła się z  zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos w kwestii  przedstawionego
sprawozdania. Wobec braku zgłoszeń zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Przewodniczącej
Rady Miasta Grajewo z działalności w okresie międzysesyjnym.

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że  Rada  Miasta  jednogłośnie  przyjęła  sprawozdanie  Przewodniczącej  Rady Miasta
Grajewo  z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym  –  przy  21  głosach  za,  0  przeciw
i 0 wstrzymujących się. Podziękowała Radzie za tę decyzję.

ad 18
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Wypełniając porządek posiedzenia, przyjęciu poddała protokół z XXXI Sesji Rady Miasta, który
był  wyłożony  w  Biurze  Rady  Miasta,  a  obecnie  znajduje  się  w  sali  obrad.  Przypomniała,
co było przedmiotem obrad XXXI Sesji  /Informacja stanowi Załącznik nr 30 do Protokołu/.
Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby wnieść uwagi lub zgłosić wnioski do treści
protokołu, a w związku z brakiem zgłoszeń zarządziła głosowanie.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła Protokół Nr XXXI/17  z obrad
XXXI zwyczajnej sesji Rady Miasta z dnia 25 stycznia 2017 roku – bez wprowadzania zmian

w jego treści.
Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła Protokół Nr XXXI/17 z obrad XXXI zwyczajnej
Sesji Rady Miasta z dnia 25 stycznia 2017 roku – bez wprowadzania zmian w jego treści – przy 21
głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się.
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ad 19
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Otworzyła realizację punktu: „Wolne wnioski i informacje”. 
Pan Michał Zarzecki – Dyrektor Biura Posła na Sejm RP Mieczysława Baszko
W imieniu posła podziękował za zaproszenie na sesję i w jego imieniu powiedział kilka słów do
zebranych.

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Poinformowała o pismach, które wpłynęły do Rady Miasta:

 Uchwała nr 215/17 z dnia 16 stycznia 2017 r. Kolegium RIO w Białymstoku /Załącznik nr
31 do Protokołu/;

 wniosek  Starosty  powiatu  grajewskiego  o  dofinansowanie  inwestycji  pod  nazwą
„Przebudowa chodników na ul. Przemysłowej (DP 1808B) w Grajewie” /Załącznik nr 32
do Protokołu/.

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta
Poinformował, że na 2 marca planowana jest sesja nadzwyczajna.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Poinformowała o nadchodzących w mieście imprezach. W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji
zamknęła ten punkt porządku obrad.

ad 12
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz.  18.45 zamknęła XXXII Sesję Rady Miasta
Grajewo,  wypowiadając  następujące  słowa:  „Zamykam  XXXII  zwyczajną  Sesję  Rady  Miasta
Grajewo”.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokolant

Karol Rutkowski

Przewodnicząca Rady Miasta

 mgr Halina Muryjas-Rząsa

Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo.

Retransmisja obrad dostępna pod adresem:

http://bip.um.grajewo.pl/rada_miasta_grajewo/transmisje_z_sesji_rady_miasta/
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